
 

 

 
 

Onderwerp Algemene Ledenvergadering Pollux 

Datum  vrijdag 13 oktober 2023 19.45-21.15 uur 

Locatie  Paal 12 

Aanwezig Willem Hudepohl, Job Weghorst, Wilma Harremeijer, Marthijn Wolters, Katja Wiebe, Rob Schepers 

Coen uit het Broek, Nico Höfte, Mariëlle Laarveld, Ivo Sanders, Hanneke Leusink, Fleur Damhuis, 

Afke Damhuis, Meike Bodde, Rogier Ottens, Mark Rebers, Tom Schepers, Dennis Niehuis,  

 

Afwezig Diverse afmeldingen via de mail en mondeling (maar ook veel afwezigen zonder bericht van 
verhindering) 

 
Voorafgaand aan de vergadering is aan alle leden de agenda via de team-apps toegestuurd. 
 
Agenda 

1. Opening  

2. Vaststellen notulen ALV 26-10-2022 (zie: www.vvpollux.nl algemeen/algemene leden vergadering) 

3. Financiën: 

a. Vaststellen financieel jaaroverzicht 2022-2023 

b. Verslag kascommissie 

c. Benoeming kascommissie 

d. Begroting 2023-2024 

 

4. Nieuws vanuit de club 

 

5. WVTTK 

 

6. Sluiting vergadering 

 

1. Opening  
Marthijn Wolters, voorzitter Arcade Pollux, heet namens het bestuur iedereen van harte welkom. Katja Wiebe, 

secretaris, notuleert. VZ laat in vogelvlucht de activiteiten en bijzonderheden van seizoen 2022-2023 zien 

(overlijden Wim Hulleman, RTT training door Jan Berendsen, met de club naar wedstrijd van Eurosped/levering 

ballenjongens/meiden, halve finale NOJK MC, diverse kampioensteams, Knieperkestoernooi, Ouder-Kindtoernooi 

CMV, Boescoolfit, Heren 1 promotieklasse, nieuwe vloer Vondersweijde, Wilma Harremeijer erelid, afscheid van 

Arcade en presentatie nieuwe hoofdsponsor Eurosped, Beachactiviteiten (BCO en King of the Beach), CMV-C kamp, 

Eindejaarsfeest en BBQ. 

 

2. Vaststellen notulen ALV 26-10-2022 
De notulen van 26-10-2022 worden goedgekeurd. Op de website van de vereniging zijn de notulen van de diverse 

ALV’s terug te vinden. 

 

3. Financiën 
Penningmeester Rob Schepers neemt met de volgende onderwerpen door: 

• Vaststellen financieel jaaroverzicht 2022-2023 

• Verslag kascontrole commissie 2022-2023 

• Benoeming kascontrole commissie 2023-2024 

• Begroting 203-2024 
 
Vaststellen financieel jaaroverzicht 2022-2023 
Het seizoen 2022-2023 hebben we met een klein negatief resultaat afgesloten. Er zijn twee hoofdoorzaken aan te 
wijzen. De kosten voor de huur van de zalen zijn dit jaar meer gestegen dan voorgaande jaren. Daarnaast hebben we 
aan het begin van het seizoen de inning van de Nevobo bijdrage niet uitgevoerd.  Reden hiervoor is de inflatie en de 
stijgende kosten op allerlei gebieden waar ieder van ons mee te maken heeft gehad.  
 

http://www.vvpollux.nl/


 

 

Verder is het seizoen redelijk mooi verlopen en hebben we met name een financiële meevaller gehad door de 
Oldenzaalse Beachcompetitie. Meder door het mooie weer en de vele teams die zich hebben ingeschreven en ook 
het mooie weer is bijdrage van de bar zeer positief uitgevallen. Na aftrek van de kosten blijft een mooie bijdrage van 
de kosten over voor Pollux. 
 
Het kleine negatieve resultaat vullen we aan vanuit onze reserves. 
 
Verslag kascommissie 
 
Kascontrole heeft nog niet plaatsgevonden. Deze zal eind oktober plaatsvinden en het resultaat wordt in de 
nieuwsbrief beschreven. Richard Laarveld en Yuri Liebrand zullen de kascontrole uitvoeren. Dit zal tevens de laatste 
keer zijn dat zij deze taak op zich hebben genomen. Ze hebben het inmiddels 5 jaar uitgevoerd. Wij bedanken beide 
heren voor hun activiteiten. 
 
Tijdens de ALV hebben zich twee nieuwe kandidtaten gemeld: Mark Rebers en Ronny Damhuis. Zij zullen vanaf het 
nieuwe seizoen de kascontrole uitvoeren. 
 
Uiteindelijk heeft de kascontrole plaatsgevonden op 14 december 2023. Hieronder de verklaring zoals deze door de 
kascontrole commissie is opgesteld: 
 

 
 
Deze mail is verstuurd op 14 december 2023 door Richard Laarveld naar aanleiding van de controle. 
 
Begroting seizoen 2023-2024 
 
De begroting voor seizoen 2023-2024 is gepresenteerd. We verwachten het seizoen af te sluiten met een klein 
positief resultaat: 

• Het ledenaantal stijgt nog steeds. Dit gaat langzaam en gestaag. Hierdoor stijgen de inkomsten ook. 

• Een nieuw concept voor sponsoring is opgezet. Een onderdeel daarvan is bordsponsoring in de hal. Het 
vooruitzicht hierop is positief, dit levert een mooie bron van inkomsten op. 

• De verwachting is dat inkomsten van de beach, en dan met name de beachcompetitie, hoog blijft. We hebben 
het dan vooral over de inkomsten die voortkomen uit de bar. 

• Aan de kostenzijde zien we een stijging van de kosten van het spelletje, maar ook een stijging van de kosten 
van materiaal. Met name de aankoop van ballen en de situatie dat we verspreid zitten over drie hallen zorgt 
ervoor dat er flink geïnvesteerd wordt in ballen. 

 
In het algemeen is de stijging van de kosten hoger dan de opbrengsten uit de contributie. Daarom is er het voorstel 
gedaan om de contributie te verhogen. Het voorstel is om de contributie met 5% te verhogen. Dit is de eerste 
verhoging die wij als Pollux doorvoeren sinds 2014. 



 

 

 
De ALV gaat akkoord met dit voorstel. Dit betekent dat bij de eerstvolgende contributieronde, in november, de 
bedragen aangepast gaan worden. Op de website zullen de nieuwe bedragen weergegeven worden. 
 
Vanuit de ALV zijn er geen vragen over de begroting voor het komende seizoen. Daarmee is de begroting 
aangenomen. 
 

4. Nieuws vanuit de Club 
De volgende punten zijn besproken: 

• Beleidsplan 2018-2023 besproken.  

• Aandachtspunt is de sponsoring. 

• Er is e.e.a. verteld over de webshop op de website, de beachcommissie, de OMNI vereniging (waar wij als 

Pollux lid van zijn, bestuur van de OMNi is afgetreden) de Set Up club (voorheen Superclub) 

• Marthijn gaat de kar trekken m.b.t. de sponsorcommissie. 

• Een nieuwe sponsorbrochure komt in de contactpersonen app, leden graag delen en mensen vragen om te 

sponsoren 

 

 

5. WVTTK 
Een aantal opmerkingen zijn in de vergadering nog gemaakt waarmee het bestuur aan de slag gaat.  

Marthijn bedankt alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en we sluiten de vergadering. 


